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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 
PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 

  MJESNI ODBOR GORNJI ZAMET 
  VIJEĆE MJESNOG ODBORA 

 

 
  KLASA: 026-02/21-01/34 
  URBROJ: 2170/01-09-10-21-14 
  Rijeka, 11.11.2021. 

 
 

ZAPISNIK 
SA 22. SJEDNICE VMO GORNJI ZAMET  

 
22. sjednica VMO Gornji Zamet održana je 29.10.2021. godine (petak) s početkom u 19:30 sati 

u prostorijama MO Gornji Zamet, Milice Jadranić 2A. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Krunoslav Kovačević, predsjednik VMO   

 Drago Zelenović, zamjenik predsjednika VMO 

 Marin Pilepić, član VMO 

 Marijan Mihajić, član VMO 

 Goran Miličić, referent za mjesnu samoupravu 
 

 
Ostali nazočni:  

 - 
 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 Violeta Zbunjak Krndija, članica VMO 
 
 
Usvajanje Zapisnika sa 21. sjednice VMO Gornji Zamet održane 30.08.2021. g. 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Gornji Zamet, g. Krunoslav Kovačević i predložio slijedeći: 
 
 

DNEVNI RED 
 

 
1. Rebalans Financijskog plana VMO Gornji Zamet za 2021. godinu 
2. Razmatranje pristiglih obrađenih prijedloga komunalnih prioriteta MO Gornji Zamet za 2022. 

godinu 
3. Komunalna problematika 
4. Prometna problematika 
5. Razno 

 
 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
 



 2 / 4 

 

AD 1 
 

Predsjednik VMO, g. Kovačević izvijestio je vijećnike o zaprimljenim uputama od strane Odjela za 
gradsku samoupravu i upravu i potrebi usvajanja Rebalansa financijskog plana VMO Gornji Zamet za 
2021. godinu te je nakon kraće rasprave po temi donijet sljedeći: 
 
Zaključak: Vijećnici su jednoglasno usvojili  Rebalans financijskog plana VMO Gornji Zamet za 
2021. godinu kojim se sukladno nerealiziranim, a planiranim programskom aktivnostima: Doček 
Zametskih i Halubajskih zvončara, Birajmo najljepšu okućnicu i Križevica 2021. shodno 
nepostojanju rashoda u tri navedena programa ukupna vrijednost Financijskog plana za 2021. 
godinu umanjuje sa 23.650,00 kn na 16.650,00 kn.  
 
AD 2 
 
Vijećnici su zaprimili i na razmatranje uzeli dostavljene obrađene prijedloge malih komunalnih akcija - 
komunalnih prioriteta MO Gornji Zamet za 2022. godinu. Obrađeni prijedlozi dostavljeni su od strane 
nadležnih, Odjela gradske uprave za komunalni sustav 28.10.2021.   
 
Zaključak: Sve dostavljene informacije na temu obrađenih prijedloga uzimaju se na razmatranje 
do sljedeće sjednice i donošenja konačnog plana i stavki komunalnih prioriteta MO Gornji 
Zamet za 2022. godinu. 
  
AD 3 
 
3.1. G. Kovačević i tajnik MO informirali su vijećnike kako se MO Gornji Zamet obratila građanka na 
temu dijela puta – ceste u Ulici Šumci. S temom (i cjelokupnom ranijom komunikacijom) MO Gornji 
Zamet obratio se nadležnima, Odjelu gradske uprave za komunalni sustav budući da problematika iz 
upita izlazi iz domene rada i mogućnosti provjere od strane MO Gornji Zamet.  
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
3.2. G. Kovačević upoznao je vijećnike o zaprimljenim informacijama od strane VIK-a Rijeka na temu 
realizacije EU projekta anglomeracije Rijeka na području MO Gornji Zamet, kao i za daljnji plan gradnje 
vezan za Ulicu Soldanac. U zaprimljenom očitovanju se navodi kako je za grupu radova „Proširenja 
Rijeka“ kojom su obuhvaćeni i radovi na području MO Gornji Zamet, KD Vodovod i kanalizacija d.o.o. 
kao naručitelj donio Odluku o poništenju postupka javne nabave za predmetnu grupu radova iz razloga 
što su pristigle ponude ocijenjene neprihvatljivim jer su cijene ponuda značajno premašile planirana, 
odnosno osigurana novčana sredstva Naručitelja za nabavu, te nepravilnima jer nisu bile sukladne 
odredbama dokumentacije o nabavi. U narednom razdoblju planirano je raspisivanje novih postupaka. 
Kako se navodi građani će biti pravovremeno obaviješteni i upoznati sa svim njima interesantnim 
informacijama po pitanju dinamike izvođenja prethodno najavljenih radova i prometnim rješenjima i to 
nakon što se po ugovaranju radova izrade Izvedbeni projekti, prometna rješenja i dinamički planovi 
gradnje. Uz navedeno zaprimljeno je i očitovanje o vremenskom okviru plana izgradnje vodno-
komunalne infrastrukture u dijelu Ulice Soldanac, a koja će se izvršiti u sklopu EU projekta 
anglomeracije Rijeka, konkretno grupe radova C/lota C „Proširenje Rijeka“ (II faza). U narednom 
razdoblju očekuje se raspisivanje novog postupka javne nabave za predmetnu grupu radova. Tijek 
postupka javne nabave neće biti moguće predvidjeti, ni unaprijed planirati zbog okolnosti do kojih može 
doći tijekom razdoblja podnošenja ponuda ili u vremenu njihova pregleda i ocjene. Stoga se u ovom 
trenutku ne može odgovoriti na upit vezan za rokove realizacije nedostajuće infrastrukture u Ulici 
Soldanac. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
3.3. Vijećnici su se kratko osvrnuli na inicijativu upućenu prema mjesnim odborima Grada Rijeke od 
strane MO Zamet vezanu za revitalizaciju usluge dovoza i odvoza spremnika za glomazni otpad, tzv. 
baja po mjesnim odborima, odnosno da se ukoliko je moguće pronađe model kombiniranog odvoza i 
s kućnog praga (postojeća individualna usluga bez naknade) i putem baja koje su bile dobro prihvaćene 
od strane građana i dio sustava odvoza glomaznog otpada koji je funkcionirao godinama. 
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Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije te dali podršku inicijativi VMO 
Zamet. 
 
3.4. G. Kovačević i tajnik MO informirali su vijećnike o novom zaprimljenom upitu građana na temu 
rješavanja problematike odvodnje oborinskih voda u Ulici Josipa Lenca Spodolčeva kod k.br. 12. 
Djelatnik TD Rijeka promet obišao je problematičnu navedenu lokaciju te je dogovoreno kako će se od 
strane nadležnih, TD Rijeka promet izvršiti službeno postupanje i potrebni radovi na rješavanju 
odvodnje oborinskih voda. Također, vezano na ovu temu prema informacijama zaprimljenim od strane 
TD Rijeka promet do kraja listopada ove godine izvršit će se službeno postupanje u Ulici Bože Starca 
Jurićeva kod k.br. 30 radi sanacije problematike oborinskih voda te izgradnje novog upojnog bunara i 
slivnih rešetki. Uz to čistit će se i postojeća infrastruktura radi bolje protočnosti i upojnosti kod jakih 
kiša.  
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
AD 4 
 
4.1. G. Kovačević informirao je vijećnike o zaprimljenim povratnim informacijama na temu moguće 
preregulacije prometa u Ulici Šumci iz dvosmjerne u jednosmjernu, smjer kretanja jug-sjever. Na 
terenskom izvidu koji je izvršen od strane nadležnih, Odjela gradske uprave za komunalni sustav i TD 
Rijeka promet utvrđeno je kako je moguće izvesti preregulaciju prometa iz upita. Navodi se kako je 
svakako potrebno anketiranje stanara ulica Šumci i Njivina od strane MO Gornji Zamet te ako 
natpolovična većina građana bude izrazila pozitivno mišljenje po predloženoj preregulaciji može se od 
strane MO pokrenuti procedura preregulacije. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
4.2. Vijećnici su razmotrili dostavljeni elaborat izrađen od strane TD Rijeka promet naziva: „Elaborat 
povećanja stupnja sigurnosti na prometnicama na području Mjesnog odbora Gornji Zamet“ koji je 
izrađen temeljem prijedloga građana i Vijeća MO. Svi prometni zahvati realizirali bi se iz istoimene 
stavke komunalnih prioriteta MO Gornji Zamet za 2021. godinu. Iz TD Rijeka promet navodi se kako je 
procjena troškova za realizaciju svih zahvata 64.625,00 kn s PDV-om dok je iznos osiguran Planom 
prioriteta za 2021. godinu za realizaciju zahvata 54.375,00 kn s PDV-om. Od MO se traži službeno 
očitovanje da se iz preostalih, neiskorištenih sredstava u nadležnosti TD Rijeka promet u iznosu od 
83.172,20 kn s PDV-om iskoristi dio sredstava u iznosu od 10.250,00 kn s PDV-om kako bi se mogao 
realizirati zahvat Povećanja stupnja sigurnosti na prometnicama na području MO Gornji Zamet.  
 
Zaključak: Vijećnici daju jednoglasno pozitivno mišljenje po dostavljenom elaboratu i svim 
uvrštenim obrađenim zahvatima od strane struke. Vijećnici su suglasni da se potrebna razlika 
u navedenom iznosu od 10.250,00 kn osigura iz preostalih, neutrošenih sredstava te nastavi 
procedura radi realizacije projekta. 
 
4.3. Tajnik MO informirao je vijećnike kako se MO Gornji Zamet obratila građanka s prijedlogom 
postave prometnog ogledala na spoju Mosorske ulice s Ulicom Bože Starca Jurićeva radi loše 
preglednosti. Upit o mogućnostima postave predloženog prometnog ogledala proslijeđen je 
nadležnima, TD Rijeka promet. Na temu je zaprimljeno i službeno očitovanje kako ne postoje uvjeti za 
postavom prometnog ogledala jer nema nogostupa ili bankine na koju bi se moglo postaviti a na način 
da ne ometa prolazak vozila. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
4.4. G. Zelenović informirao je vijećnike o prosljeđivanju informacija nadležnima, TD Rijeka promet na 
temu uočenog ulegnuća u kolniku u neposrednoj blizini šahte VIK-a u Ulici Šumci u blizini k.br. 20. 
Informacije su proslijeđene zajedno s fotografijama te je zatražen stručni izvid na terenu i službeno 
postupanje po nadležnosti. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
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AD 5 
 
Vijećnici su se usuglasili da se radi potrebe kupnje umjetnog cvjetnog aranžmana povodom blagdana 
Svi sveti izvrši preraspodjela u Financijskom planu VMO Gornji Zamet za 2021. godinu na način da se 
unutar redovne aktivnosti Vijeća MO s pozicije PRO2502 – reprezentacija 200,00 kn prebaci na poziciju 
PRO2503 – ostali nespomenuti rashodi poslovanja. Naručeni umjetni cvjetni aranžman (sa svijećom) 
položit će se uoči blagdana Svi sveti na spomeniku palim braniteljima iz Domovinskog rata u Ulici 
Bogomira Ćikovića Marčeva u ime MO Gornji Zamet. 
 
Zaključak: Vijećnici su suglasni s preraspodjelom u Financijskom planu te su primili na znanje 
navedene informacije. 
 
AD 6 
 
Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave. 
 
 
 
 
 
 
 
 
Sjednica je završila u 20:30 sati.                                    Ovaj se zapisnik sastoji od četiri (4) stranice. 

 
Zapisničar: Referent za mjesnu samoupravu 

                    Goran Miličić  
  Predsjednik VMO Gornji Zamet                       

Krunoslav Kovačević 

 


